
2016D24060 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, belast met het voorbereidend 
onderzoek van het wetsvoorstel «Wijziging van de begrotingsstaat van het 
Ministerie van Financiën (IXB) en de begrotingsstaat van Nationale Schuld 
(IXA) voor het jaar 2016 (wijziging samenhangende met de 
Voorjaarsnota)» (Kamerstuk 34 485 IX), heeft de eer verslag uit te brengen 
in de vorm van een lijst van vragen over het wetsvoorstel. 

De voorzitter van de vaste commissie,
Duisenberg 

De adjunct-griffier van de commissie,
Elferink 
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Wetsvoorstel 

Nr. Vraag 
1 Betaling aan multinationale organisaties wordt voor 238 miljoen 

euro al in 2016 betaald in plaats van in 2017, kunt u nader duiden 
wat u bedoeld met «vanwege het kasritme»? 

2 Er is een meevaller van 638 miljoen euro bij de dividenden, had dit 
niet beter begroot kunnen worden? 

3 Kunt u de meevaller bij de dividend-opbrengsten uitsplitsen naar 
staatsdeelnemingen? 

4 Belastingdienst: er wordt 233 miljoen euro aan extra apparaatsuit-
gaven vrijgemaakt in 2016, maar zo’n 80 miljoen euro structureel. 
Waar komt het eenmalige karakter vandaan? Is dit de vertrekrege-
ling van de Belastingdienst? 

5 Wat is de oorzaak van de lagere belasting- en invorderingsrente? 
6 Klopt het dat er bij de post van 291 miljoen euro apparaatsuitgaven 

Belastingdienst, nog geen rekening is gehouden met de kosten die 
de afvloeiing van 6.000 medewerkers van de belastingdienst gaat 
kosten? 

7 Er is hier sprake van een potentieel risico, waarom is dit niet 
benoemd en/of beschreven of gemeld? 

8 Uit welke mutaties bestaat de 1,4 miljard euro van de belastingont-
vangsten? 

9 Een totaal bedrag van 239 miljoen wordt middels een kasschuif 
van 2017 naar 2016 gehaald, dit zou zijn ter optimalisatie van het 
kasritme van de staat. Kunt u dit nader toelichten? 

10 Een totaal bedrag van 239 miljoen euro wordt middels een 
kasschuif van 2017 naar 2016 gehaald, dit zou zijn ter optimalisatie 
van het kasritme van de staat. Kunt u dit nader toelichten? 

11 NL Financial Investments (NLFI): op een begroting van 10 miljoen 
euro, komt er nu 15 miljoen euro bij. Dat is een overschrijding van 
150%. Waarom is dit niet voorzien? 

12 NLFI: waarom is er geen extra budget opgenomen voor na 2017 en 
verder, gezien de overschrijding van 150% in 2016? 

13 De boeten en dwangsommen komen thans toe aan de Staat, voor 
24,2 miljoen. Waar ging die opbrengst eerder heen? 

14 Hoe realistisch is afname DNB winstafdracht van 273 miljoen euro 
in 2017 en afname van slechts 36 miljoen euro in 2018. Verwacht u 
dat lagerentebeleid ECB snel weer zal stoppen? Zo nee is een 
grotere voorziening dan niet verstandig? 

15 Welke risico’s zitten er aan de risicovoorziening (en dus minder 
winstafdracht) van 491 miljoen euro aan DNB? Kan dit bedrag nog 
enorm oplopen? 

16 Kunt u eens kort uitleggen waarom er door DNB een voorziening 
moet worden getroffen voor het kwantitatieve verruimingspro-
gramma van ECB? 

17 Waarom worden de garanties aan het IMF afgebouwd? 
18 Een totaal bedrag van 239 miljoen euro wordt middels een 

kasschuif van 2017 naar 2016 gehaald, dit zou zijn ter optimalisatie 
van het kasritme van de staat. Kunt u dit nader toelichten? 

19 Op grond van welke toegenomen risico’s is de post onvoorzien 
met 5,5 miljoen euro verhoogd? 

20 Er wordt minder vaste schuld uitgegeven en meer vlottende 
schuld. Kunt u de risico aspecten hiervan aangeven? 

21 Wat zijn de redenen dat de rekeningen-courant van de sociale 
fondsen toenemen en die van de rechtspersonen met een 
wettelijke taak (RWT’s) dalen?
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Memorie van toelichting en de bijlage 

Nr. Vraag 
1 Voor de uitvoering van de Investeringsagenda zijn middelen 

overgeheveld van Nominaal en Onvoorzien (artikel 10) en de 
Aanvullende post (Hoofdstuk 86) naar het artikel Belastingdienst. 
Wat zijn de eerste twee genoemde posten? Hoe moet dit gezien 
worden tot het beschikbaar gestelde bedrag voor de Investeringsa-
genda? 

2 De extra kosten van NLFI worden doorberekend aan de betrokken 
financiële instellingen; in hoeverre gebeurt dat ook met de extra 
«uitvoeringskosten staatsdeelnemingen» (5,8 miljoen euro)? Zo 
nee, waarom niet? 

3 Hoe komt het dat er 240 miljoen euro extra is gereserveerd voor 
multilaterale banken en ontwikkelingsfondsen? Kunt u aangeven 
welke bedragen er precies voor de Wereldbank en voor de IBRD 
zijn gereserveerd? 

4 Hoe komt het dat er 2,9 miljoen euro extra is gereserveerd voor de 
AIIB? Is deze extra reservering puur veroorzaakt door verandering 
in de wisselkoers? 

5 Kunt u de 0,7 miljard euro meevaller op de dividenden nader 
toelichten en uitsplitsen naar deelneming? 

6 Kunt u een geactualiseerd meerjarig overzicht geven van 
geraamde en gerealiseerde dividenden? 

7 Hoe verhoudt de tegenvaller op de belasting- en invorderingsrente 
zich tot de tegenvallende aantallen boekencontroles in 2015 en 
tegenvallende opbrengst waar in het Financieel Jaarverslag Rijk 
2015 melding van wordt gemaakt? 

8 Wat gebeurt er met het risicoprofiel van DNB tot 2021? Blijft met 
de geschetste uitbreiding van de buffer bij DNB ten behoeve van 
de risico’s van het gevoerde ECB beleid het risicoprofiel van DNB 
gelijk?
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